
Referat FAU møte 09.01.2023 

 

Tilstede: Trine 4B, Lilliana 5A, Ingrid 4B, Silje 3B, Randi 2A, Kathinka 5A, Binasa 5B, Tonje 6B,  

Marte 1B, Madeleine 1A, Michael 2B, Heidi 7A, Andrè 3A, Sigrun 4A, Stine 6B, Aina 7B, Catrine 3A, 
Rune 7B, Lars R 7A, Nina 6B 

 

 

Agenda: 

Info fra Aks av Herzon: 

• Ferie: 
o oppmøte i ferie: høstferie oppmøte på ca 69 % av de påmeldte. Det er et problem 

med de som melder seg på og ikke møter opp med tanke på bemanning. 
o Juleferien var det ca 44% av påmeldte som dukket opp.  
o Det er stort sett de største barna som ikke dukker opp. 
o Er det mulig å få en bekreftelse på påmeldingen? Herzon skal prøve å kjøre en test på 

om det er mulig 
o Supert å sende ut ukeplanen med aktiviteter ved påmeldingen, slik at man ser hva 

man skal gjøre i ferien. 
• Månedsbrev tilsendt med bilder elektronisk. Kommer med 3-4 uker mellomrom 

 

Info fra Jenny: 

• Elevundersøkelsen- resultatet kommer på fredag 13.01.2023. Ved Neste møte vil Jenny gå 
igjennom denne. 

• Ved neste møte vil Jenny informere om nasjonale prøver og hvilke tiltak som gjøres 
• 6 klasse holder på med en kartlegging i lesing 
• Spesialundervisning og tidlig innsats. tidlig innsats (enten i klasserommet/grupper) fra 1-4 

klasse med tiltak, etter det kommer PPt inn med oppfølging.  
o 1 trinn- 4 lærere som kan jobbe med de elevene som trenger hjelp 

§ man har jevnlig møter med trinnene med kartlegging og tiltak 
• dersom ikke tiltakene ikke virker kan man få samtykke fra hjemmet 

til å sende barnet til ressursteam. 

5-7 trinn- tiltak på noen enkelt elever selv om man ikke har sakkydig vurdering 

• Strategisk plan:  
o her jobbes det med grunnleggende ferdigheter- lesing/matte 
o skolemiljø 
o Skolen jobber dynamisk med dette med personalet med innspill og forslag. 
o Den strategiske planen skal gås igjennom og vurderes av en lærergruppe og når den 

er ferdig vil den bli presentert til FAU. 

 



 

Info Fra Driftsstyret: 

• Ingen Info 

 

Info Fra SMU: 

• Ingen info, neste møte er mandag 16.01.2023 

 

Info fra Bydelen v/ Ingrid: 

• sikkerhet rundt skolen 
o innsats mot krysset på andre siden av brua ved shell. 
o brev fra bydel- ønsker innspill for plansaken for Grorud sentrum. 

§ to møter i slutten i januar- langsiktig prosjekt 
• Ingrid og Kathinka følger denne videre. 
• hvis det oppdages tilfeller som er farlige rundt skolevei så meld 

dette til Bymiljøetaten med dokumentasjon. 

Hvordan skal FAU jobbe fremover? 

Årshjulet går sin gang, supert for struktur.  

• Hva er FAU sin visjon?  
o Finne ut hva man ønsker å jobbe med 
o Vi må bruke tiden til å finne ut hva vi vil. 

§ hva skal pengene som FAU får inn, skal man dele ut/stille til disposisjon en 
pot til trinnvis med føring på hva pengene skal brukes til, og at ansvaret 
ligger på trinnene. 

o Hva kan Fau gjøre for å samle skolen? arrangere festival, samlende 
arrangementer/felles aktiviteter. 

o Vi jobber for skolemiljø samler inn penger ved arrangementer og arrangere felles 
aktiviteter for barna med lave kostnader slik at det favner alle.  

 
• FAU har en stor sum penger, hva skal pengene brukes til nå som vi ikke skal til Hudøy? 

Det kom mange forslag på hva som evt kan gjøres  

Forslag: Gratis skoledisko til alle? 

 kommer det flere på diskoen om det er gratis. 

 Sette ned prisene på aktivitetene som omfavner alle så flere kan delta.  

*flere arrangementer som går i null. 

Kan man finne et annet opplegg i stedet for Hudøy i juni til glede for hele skolen? 

Det er mye man kan gjøre og det ble enighet om at alle skal tenke litt og evnt komme med konkrete 
forslag dersom det er noe man brenner for til neste møte også jobber videre derifra.  



 

 


